
علي مرادي به مدت چهار سال به عنوان رئيس فدراسيون وزنه برداري 
انتخاب ش��د. مجمع انتخاباتي فدراس��يون وزنه برداري ديروز ساعت 
10 صبح با حضور محمود گ��ودرزي وزير ورزش و نصرالله س��جادي 
در آكادمي ملي المپيك برگزار ش��د كه علي مرادي با كسب 24 رأي 
به عنوان رئيس فدراسيون انتخاب شد. ضمن اينكه احمد سعادتمند 
با هشت رأي و كوروش باقري صاحب پنج رأي در رده هاي بعدي قرار 
گرفتند. حسين رضازاده كه به دليل اس��تعفا ندادن از شوراي شهر از 
حضور از انتخابات انصراف داده بود در اين مجمع حاضر نشد. از بين 9 
كانديداي ديگر هم پوركيان، عابدي، روحاني، بهمند و رضاخاني نفراتي 

بودند كه به نفع علي مرادي ازانتخابات كناره گيري كردند. 
   گودرزي: هيچ كانديدايي براي ما ارجحيت ندارد 

وزير ورزش و جوانان در حاشيه مجمع انتخاباتي فدراسيون وزنه برداري 
گفت: بسيار متأسف شدم كه رضازاده به خاطر محدوديت هاي قانوني 
نتوانست در انتخابات ش��ركت كند. محمود گودرزي با اشاره به اينكه 
در اين مدت شايعات زيادي درباره گزينه ورزش مطرح شده بود اظهار 
داشت: ما از هيچ كس طرفداري نمي كنيم، هيچ كانديدايي در انتخابات 
براي ما بر ديگري ارجحيت ندارد. شنيدم كه گفته مي شد ما كانديداي 
وزارت ورزش در فلان انتخابات هس��تيم. طوري وانمود شد كه انگار 
گزينه ما در وزنه برداري هس��تند اما بايد بگويم كه اصلًا چنين چيزي 
مطلقاً وجود ندارد. نه من و نه معاونان و مديران وزارت ورزش هيچ نگاه 
ويژه اي به كسي نداريم و نخواهيم داد و اگر جايي گفته شده از طرف ما 

تماسي گرفته شده شديدا آن را تكذيب مي كنم. 
سجادي معاون قهرماني وزارت ورزش و جوانان با اشاره به اينكه قانون 
درباره رضازاده حكم داده گفت: تمام تلاشمان بر روي اجراي نص صريح 
قانون اساسي و عمل به آن بوده است. من شخصاً با توجه به حساسيت 
موضوع از سازمان بازرسي كل كشور در مورد حضور رضازاده استعلام 
گرفته ام كه گفته شد براساس متن قانون اساسي اعضاي شوراي اسلامي 
شهرها در طول مدت عضويت در اين شوراها نمي توانند در سمت هاي 
ديگر مشغول به كار شوند.  وي در ادامه افزود: سه شنبه گذشته رضازاده 
در دفتر من حضور پيدا كرد و من به ايشان گفتم كه جواب استعلام اين 
است و مي خواهيد كانديدا شويد بايد از شوراي شهر تهران استعفا دهيد 

مي توانيد كه او در نهايت تصميم ماندن در شوراي شهر را گرفت. 
  مرادي: هيچ وعده و وعيدي نمي دهم 

علي مرادي پس از اينكه در مجمع انتخاباتي فدراسيون وزنه برداري به 
عنوان رئيس فدراسيون انتخاب ش��د گفت: از اعضاي مجمع به خاطر 
انتخابم تشكر مي كنم ما همه اعضاي يك خانواده هستيم كه از اين به 
بعد تمام مشكلات را در كنار هم حل خواهيم كرد. وي درباره اينكه از 
كانديداهايي كه به نفع او كنار رفته اند آيا از قبل برنامه ريزي شده بود 
اظهار داشت: خير اصلًا چنين نيست. آنها من را شرمنده كرده اند. باعث 
افتخار است كه من در كنار آنها باش��م. در فدراسيون به روي همه باز 
است و هر كسي كه مي تواند به ما كمك كند خوشحال مي شويم كه از 

كمكش استفاده كنيم. 
رئيس جديد فدراس��يون درباره تغيير و تحولات در كادر فني وكسب 
مقام قهرماني آسيا و جهان گفت: ما كميته فني را در اسرع وقت تشكيل 
مي دهي��م و آنجا در مورد همه چي��ز صحبت مي كني��م. در ابتدا بايد 
زيرساخت ها آماده شود و آماده شدن زيرس��اخت ها نيز منوط به اين 
است كه كميته فني را تشكيل دهيم. در كنار آن اقدامات لازم را انجام 
خواهيم داد. اما درباره قهرماني بايد بگويم كه هيچ قولي نمي دهم در 
حال حاضر نمي خواهم هيچ گونه وعده و وعيدي بدهم و تا زيرساخت ها 
آماده نشود، نمي توان قولي داد؛ اما خرد جمعي در دستور كار ما خواهد 
بود. برنامه در خصوص آينده فدراسيون وزنه برداري، حول محورهاي 
ساختاري و براساس چارت سازماني صورت خواهد گرفت. نزديك به دو 
سال است مجمع فدراسيون تشكيل نشده و قصد داريم مجمع را دوباره 
راه اندازي كنيم. همچنين به كارگيري مسئولان و پيشكسوتان در بدنه 

فدراسيون از ديگر مواردي است كه به آن توجه خواهد شد. 
  سليمي: مرادي از بدنه وزنه برداري است

قهرمان المپيك لندن هم پس از انتخاب ش��دن مرادي براي رياست 
فدراسيون وزنه برداري گفت: مرادي از بدنه وزنه برداري هستند و سال ها 
تجربه اين كار را دارند. ان شاءالله بتوانيم تعامل خوبي داشته باشيم تا 
كم و كاستي ها برطرف شود. در حال حاضر هم با حضور حسين توكلي 
وفاق و همدلي خوبي در وزنه برداري ايجاد شده است كه اميدوارم همه 

بتوانيم روزهاي خوبي را داشته باشيم. 

نه تجربه بالا نياز اس�ت و نه اهل فن بودن. يك 
نگاه س�طحي هم كافي اس�ت تا معلوم ش�ود 
مش�كل پرس�پوليس يكي دو تا ي�ا فقط فني 
نيست كه با آمدن برانكو، اميد به معجزه باشد. 
مسئله اي كه در همين دو س�ه بازي اخير اين 
تيم در ليگ و آس�يا، براي بار چندم ثابت شد. 
هر گوشه اي كه گرفته شود، گوشه اي ديگر لنگ 
مي زند. اما مي توان همه مس��ائل را در يك كلمه 
خلاصه كرد؛ بي انضباطي. مشكل اصلي پرسپوليس 
بي انضباطي است، چه در نحوه مديريت باشگاه، چه 
در تيم و حين بازي ها، چ��ه در تركيب و تمرين و 
حتي نيمكتي كه مدام دستخوش تغيير شده است. 
حتي بي انضباطي در گرفتن تصميمات كلان براي 
مديريت باشگاه و چيدن هيئت مديره اي كه اين 

فصل بارها تغيير كرد.
اما با آمدن برانكو بار ديگر نگاه ها به نيمكت اين تيم 
و سرمربي جديد كه باز هم توقع بي مورد معجزه از او 
وجود داشت، خيره ماند. سرمربي اي كه خيلي زود 
متوجه شد مشكل او تنها مسائل فني نيست و بالاتر 

از مسائل فني مشتي بازيكن بي انضباط است كه 
فقط ادعا دارند و كارايي شان صفر است. بازيكناني 
كه غوره نش��ده مويز ش��ده اند و چنان سركشي 
مي كنند كه كسي حريفشان نيست. البته تعجبي 
هم ندارد. در اين هرج و مرج به وجود آمده، قورباغه 
هم ابوعطا مي خواند چه رسد به بازيكنان جواني كه 
شهرت پرسپوليس آنچنان چشمشان را كور كرده 

كه نمي دانند بايد چطور رفتار كنند.
بعد از افتضاحي كه چندي پيش خانزاده و مكاني 
به بار آوردند و بابت آن به كميته انضباطي باشگاه 
فراخوانده شدند، اين بار نوبت صادقيان بود تا بار 
ديگر با سركش��ي هايش خود نمايي كند. هرچند 
كه پاسخ برانكو و باقري به اين خودنمايي اخراج بود 
اما بايد ديد تصميم باشگاه در خصوص اين بازيكن 

پرحاشيه چيست.
محمدحس��ين نژادفلاح، قائم مقام پرس��پوليس 
كه خود يك��ي از تصميم گيرنده ه��ا در خصوص 
بي احترامي خانزاده به هوادار اين تيم بود بابت رفتار 
زشت بازيكن تيمش از هواداران عذرخواهي كرد: 

»رفتار اين مدافع هيچ جاي دفاعي باقي نگذاشته 
است. بازيكن حق برخورد بد با هوادار را هم ندارد 
چه برس��د به اينكه خدايي نكرده بخواهد توهين 
يا بي احترامي بكند. به همين دلي��ل از هواداران 
عذرخواهي مي كنم.« اما هن��وز پرونده خانزاده و 
مكاني بس��ته نش��ده بود كه پرونده صادقيان هم 
روي ميز نژادفلاح و كميته انضباطي قرار گرفت. 
پرونده هايي ك��ه از بي انضباطي در پرس��پوليس 

خبر مي دهد.
خانزاده اما قبل از آنكه در كميته انضباطي باشگاه 
حاضر شود، از كاشاني درخواست ميانجيگري كرده 
بود. در حالي كه كاشاني در تشييع جنازه خطيب 
به شدت از خانزاده بابت حركت ناشايستش انتقاد 
كرده بود. اما به ميان كش��يدن پاي كاشاني گويا 
براي نژادفلاح خوشايند نبود، چراكه از آن گله كرده 
بود: »خانزاده بايد ياد بگيرد از چه كسي درخواست 
كند. او بايد خودش با مسئولان باشگاه تماس بگيرد 
و اگر نتيجه نگرفت ديگران را واس��طه كند.« در 
نهايت خانزاده در جلسه اي كه ظهر ديروز با حضور 

خوردبين، باقري، نژادفلاح و خود اين بازيكن برگزار 
شد به محروميت از بازي هاي پرسپوليس تا اطلاع 

ثانوي و كسر ۳0 درصد از قرارداد جريمه شد. 
 اما در خص��وص صادقيان ماج��را كمي متفاوت 
است. برانكو خيلي گويا قصد ندارد كج دار و مريز 
با بي انضباطي هاي بازيكنان تيمش برخورد كند و 
قاطعانه با اين مسئله برخورد خواهد كرد. در بازي 
با سايپا، صادقيان بعد از تعويض سوم پرسپوليس 
ترجيح داد تا با ايس��تادن در منطقه فني بازي را 
تماشا كند كه كريم باقري از او خواست روي نيمكت 
بنشيند. بي توجهي صادقيان به درخواست كاپيتان 
سابق پرسپوليس، عصبانيت شديد باقري را به همراه 
داشت تا با فرياد، صادقيان را روي نيمكت بنشاند. 
اما اين دلخوري باعث ش��د برانكو اين بازيكن را از 
تيم اخراج و به باشگاه واگذار كند و تا قبل از اينكه 
تكليفش روشن نشده حق حضور در تمرينات تيم 
را ندارد. اخراجي كه به نظر آشتياني، پيشكسوت 
پرس��پوليس بايد زودتر انجام مي شد: »پيام بايد 
زودتر از اينها اخراج مي ش��د. اين به نفع خودش 
هم بود. اين بازيكن از نظر فني خيلي مستعد است 
ولي به نظرم بايد با روانش��ناس صحبت كند. اين 
بازيكنان به فكر آينده خود نيستند و نمي دانند كه 
اين روزها خيلي زود تمام مي شود. متأسفانه شرايط 
پرسپوليس هر روز بدتر مي شود. برانكو ايوانكوويچ با 

اين شرايط سرخورده مي شود.«
هرچند هنوز باشگاه به موضوع صادقيان رسيدگي 
نكرده اس��ت. اما به نظر مي رس��د تنبيهي جدي 
در انتظار اين بازيكن باش��د، چراك��ه نژادفلاح در 
حماي��ت از س��رمربي تيمش مي گوي��د: »كاري 
به پيام صادقيان ندارم اما اگ��ر برانكو ايوانكوويچ 
11 بازيكن تيم را هم كنار بگ��ذارد من قاطعانه از 
سرمربي تيمم حمايت مي كنم.« حمايتي كه اگر 
انجام شود بدون شك مي تواند تغييري جدي در 
روند انضباطي سرخپوشان ايجاد كند. تيمي كه 
نه تنها در مسائل فني نتوانس��ته در فصل جاري 
حرفي براي گفتن داشته باشد كه مسائل اخلاقي 
را هم باخته است. شايد هم به همين دليل است 
كه پروين و مايلي كهن در مراس��م تش��ييع پيكر 
خطيب در برخورد با طارمي و نورالهي، بازيكنان 
جوان پرسپوليس به آنها توصيه مي كنند كه قدر 
خودشان را بدانند و گرفتار حاشيه ها نشوند. چراكه 
حاشيه خيلي زود شخصيت بازيكن و همچنين 
بازي فني او را دس��تخوش تغيير مي كند. آن هم 
تغييراتي صددر صد منفي كه امروز پرسپوليس به 

شدت با آن دست به گريبان است. 
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وزير ورزش: هيچ گزينه اي در انتخابات نداشتيم
مرادي رئيس فدراسيون وزنه برداري شد

اشرف رامين

 لازمه تغييرات در ساختار وزنه برداري
كم و كاستي هاي وزنه برداري بايد برطرف 
ش��ود. اگر هدف غير از اين باشد مشكلات 
جديدتري در آين��ده گريبانگير وزنه بردار 
نخواهد بود. مهم نيس��ت چه كسي رئيس 
فدراس��يون اس��ت آنچه مهم است اينكه 
وزنه برداري بايد در مس��ابقات آس��يايي و 
جهاني كه پيش رو اس��ت، موفق ش��ود تا 
نتيج��ه اصل��ي در المپيك گرفته ش��ود. 
معتق��دم الان وق��ت همدل��ي و همكاري 
است. نبايد كارشكني و سنگ اندازي كرد. 
وزنه برداري مدتي است ش��ادابي گذش��ته را ندارد و بايد تغييراتي در 
ساختار آن به وجود  آيد. به نظر مي رسد اگر توجه به مربيان و پيشكسوتان 
در دستور كار قرار بگيرد پيشرفت بس��يار خوبي در آينده وزنه برداران 
خواهد بود. مرادي اگر مي خواهد موفق باش��د بايد به منابع مالي كه از 
مؤلفه هاي اصلي يك فدراسيون است توجه بيشتري داشته باشد. مسائل 
مالي فارغ از كمك هاي وزارت ورزش هميشه يك دغدغه بوده و است، 
البته در اين موضوع نه تنها وزنه برداري بلكه تمام ورزش ها با آن دسته و 
پنجه نرم مي كنند و درگيرند. مدت زيادي از وزنه برداري دور هستم اما 
مي دانم حال و روز خوبي ندارد. ما بايد بتوانيم عنوان هاي از دست رفته 
را براي كشورمان بازپس بگيريم. فارغ از مسائل عنوان شده با تجربه اي 
كه دارم، يكي ديگر از چيزهايي كه به نظرم بايد درجهت اعتلاي ورزش 
وزنه برداري صورت بگي��رد اعزام مربيان و وزنه ب��رداران به رقابت هاي 
برون مرزي است چراكه فارغ از تجربه اندوزي وزنه زدن با وزنه برداران 
عنوان دار جهان و المپيك مي تواند انگيزه زي��ادي را براي پولادمردان 
مان در پي داشته باشد. هرچند در چند سال اخير برخي ها غرض ورزانه 
تلاش هاي زيادي براي ضربه زدن به وزنه برداري كردند اما به ش��خصه 
آرزوي موفقيت براي مرادي و وزنه برداري دارم. اميدوارم در دوره جديد 
روابط مان با كنفدراسيون آسيا و آيان به مراتب بهتر شود تا بتوانيم در 

آينده نزديك شاهد گرفتن كرسي هايي در اين كنفدراسيون باشيم. 

وداع در امجديه
ورزشگاه شيرودي يا همان امجديه كه قديمي  ها مي گويند همانقدر كه 
خاطرات خوب زيادي را براي ورزش ايران ثبت كرده، روزهاي تلخي را هم 
به خودش ديده است، مانند روزهايي كه چهره هاي ورزشي روي دست هاي 
ورزشي ها دور زمين تشييع مي ش��وند و راهي خانه  ابدي شان مي شوند. 
روزي مانند ديروز كه حجت الله خطيب، مدير باسابقه ورزشي كشورمان كه 
يك شنبه به رحمت خدا رفته بود، روي دوش اهالي ورزش تشييع شد، آن 
هم در روزي كه چهره هاي باسابقه از مدير گرفته تا ورزشكار و پيشكسوت 
خودشان را به خيابان مفتح رسانده بودند تا يكي از ورزشي ها را بدرقه كنند. 

ديروز يك روز تلخ ديگر هم در برگ خاطرات امجديه ثبت شد.
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پس از وزنه برداري، دووميداني را دريابيد
تكليف وزنه برداري ديروز مشخص شد و حالا علي مرادي رئيس جديد 
فدراسيون است. سر و س��امان گرفتن رش��ته وزنه برداري با انتخاب 
رئيس آن، آن هم در سال حساس��ي كه ورزش پيش رو دارد، يك قدم 
رو به جلو براي ورزش كشورمان است. به هر حال وزنه برداري يكي از 
رشته هايي است كه در المپيك و مسابقات جهاني حساب وي ژه اي روي 
آن باز مي شود و جزو رشته هاي مدال آور است و هر وقت المپيك آغاز 
مي ش��ود چند مدال براي اين رشته كنار گذاش��ته مي شود. به همين 
خاطر مشخص شدن تكليف آن مي تواند باعث سرعت گرفتن برنامه هاي 
وزنه برداري در سال جديد باشد، روزهايي كه براي ورزش كشورمان و به 
خصوص رشته هايي كه در المپيك سال آينده توقع مدال از آنها مي رود، 
حساس تر از سال هاي قبل است. امسال مسابقات كسب سهميه برگزار 
مي شود و سال آينده هم كه ملي پوشان پراميد وزنه برداري كشورمان 
بايد در ريو روي تخته بروند و وزنه ها را بالاي سر ببرند. هرچند فرصت 
يك سال، چهار ماهه تا آغاز المپيك نمي تواند زمان خيلي زيادي باشد 
اما به هر حال بديهي اس��ت كه نبايد همين زمان را هم از دست داد و 
مرادي بايد براي حضور قدرتمندانه در المپيك همين امروز برنامه ريزي 
كند و زمان را از دست ندهد تا وزنه برداران كشورمان با تمام آمادگي و 

قدرتشان تابستان آينده در برزيل به ميدان بروند. 
به هر حال اينكه بالاخره وزنه برداري پس از چند ماه رئيسش را شناخت و 
ملي پوشان و قهرمانان اين رشته از بلاتكليفي در آمدند و از امروز مي توانند 
براي حضور قدرتمندان��ه در المپيك 2016 برنامه هايش��ان را بريزند 
اميدواري ها را در اين رشته پراميد براي مسابقات جهاني و البته المپيك 
ريو بيشتر كرده است. با وجود اين هنوز برخي ديگر از رشته هاي المپيكي 
بلاتكليف هستند و وضعيت نابساماني دارند. رشته اي مانند دووميداني 
پس از استعفاي داوري، رئيس ندارد و زمان مجمع انتخاباتي اش مشخص 
نيست. همين وضعيت نامشخص فدراسيون سبب سردرگمي و به وجود 
آمدن يك فضاي دلسردي و نااميدي در بين قهرمانان اين رشته مادر شده 
است. آنها در رسانه ها هر روز با مصاحبه هاي گوناگون وضعيت بحراني 
دووميداني را به مسئولان گوشزد مي كنند و از وزارت ورزش مي خواهند 
هرچه سريع تر براي رشته مهمي مانند دووميداني تعيين تكليف كند تا 
وضعيت تمريني و اردويي ملي پوشان اين رشته كه خودشان را دارند براي 
مسابقات كسب سهميه المپيك آماده مي كنند، مشخص شود و آنها مانند 

اين روزها بلاتكليف نباشند. 
به طور قطع تأخير در اعلام زمان مجمع انتخاباتي فدراسيون دووميداني 
مي تواند لطمه هاي زيادي به ورزشكاران آن بزند كه با اميدهاي زيادي 
مي خواهند خودشان را آماده مسابقات كسب سهميه المپيك كنند. 
طولاني شدن اين روند آن هم در سال پيش از المپيك تنها منجر به از 
دست رفتن فرصت براي ورزشكاران با استعداد و قهرماني خواهد شد 
كه با انگيزه بالا مي خواهند مجوز ورود به بزرگ ترين مسابقات ورزشي 
دنيا را بگيرند اما بي تفاوتي مسئولان ورزش در سر و سامان دادن به اين 
فدراسيون، آنها را سردرگم گذاشته است و هيچ كسي پاسخگويشان 
نيس��ت، موضوعي كه مي تواند قهرمانان دووميداني را دلسرد كند. به 
همين خاطر بديهي است همان طور كه وزارت ورزش سرانجام تكليف 
وزنه برداري را مشخص كرد، هرچه سريع تر فكري هم به حال فدراسيون 
دووميداني بكند تا اميدهاي اين رشته ورزش��ي كه شانس حضور در 
المپيك را دارند بيشتر از اين زمان را از دست ندهند و براي المپيك ريو 
هرچه سريع تر تمرينات و اردوهايشان را آغاز كنند، به خصوص اينكه 

ما در دووميداني شانس كسب مدال هم داريم. 

درگيري لفظي سرمربي جودو با يك خبرنگار
رستگار: يك سهميه ريو قطعي شد

نشس�ت خبري فدراس�يون جودو ب�ا درگيري لفظي س�رمربي 
تيم ملي با يكي از خبرنگاران به پايان رسيد. در اين جلسه رستگار 
رئيس فدراس�يون، زارعيان س�رمربي تيم ملي و ميراسماعيلي 
مدي�ر تيم ه�ا پاس�خگوي س�ؤالات اصح�اب رس�انه ش�دند. 
رئيس فدراس��يون با توجه به در پيش بودن مس��ابقات قهرماني آسيا ابراز 
اميدواري كرد جودو ايران در المپيك ريو سه سهميه داشته باشد: »با توجه به 
امتيازات كسب شده توسط جودوكاران كشورمان كسب يك سهميه المپيك 
2016 براي ايران قطعي شده و سهميه هاي قطعي ارديبهشت ماه سال آينده 
از سوي فدراسيون جهاني اعلام خواهد شد.« رستگار پس از اين موضوع به 
سرمايه گذاري كشورهاي مدعي اش��اره كرد: »به عنوان رئيس فدراسيون 
تمام تلاشم را مي كنم كه ملي پوشان به مسابقات مختلف اعزام شوند. سعي 
مي كنيم تا از اعتبارات اندك خود استفاده بهينه كنيم. با اين حال در مقايسه 
با كشورهاي صاحب نامي چون ژاپن، گرجستان و مغولستان اردوهاي ما اصلًا 
قابل مقايسه نيست.« وي در پاسخ به سؤالي در خصوص حقوق جودوكاران 
اظهار داشت: »حقوق ورزشكاران متناسب با عملكرد آنهاست. مدال آوران با 
توجه به بودجه اي كه كميته المپيك در نظر گرفته حقوق مي گيرند. ميانگين 

حقوق ورزشكارانمان هم يك ميليون تومان است.«
آرش ميراس��ماعيلي مديرتيم هاي ملي در واكنش به اينكه فدراس��يون 
جودو خبر دوپينگ ملك محمدي و خدامرادي را رسانه اي نكرده گفت: 
»ملك محمدي از دادن تس��ت خودداري و خدام��رادي هم در تمرينات 
تيم ملي دوپينگ كرده بود. صلاح دانستيم به دليل جوان بودن اين افراد و 
براي طرد نشدنشان از جودو سكوت كنيم.« زارعيان سرمربي تيم ملي در 
حالي كه انتقادهاي مطرح شده را در آستانه قهرماني آسيا غيرمنصفانه ناميد 
با يكي از خبرنگاران حاضر در جلس��ه درگيري لفظي پيدا كرد. سرمربي 
تيم ملي موفقيت جودو را تا سال 2018 غيرممكن خواند: »در هيچ جاي 
دنيا بعد از گذشت دو ماه در مورد عملكرد مربي انتقاد نمي كنند. من آمدم 
كه به جودو كمك كنم و در صورتي كه شرايط مهيا باشد، اردوهاي مشترك 
برگزار شود و اعزام برون مرزي داشته باشيم در مدت باقي مانده سه المپيكي 

خواهيم داشت. من تا 2018 وقت مي خواهم تا به اهدافم برسم.«

  چـهـره ها / فريدون حسن
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برخوردجديبرانكوبابيانضباطها
ناهنجاري هاي پرسپوليس تمامي ندارد

شرايط دووميداني بحراني است
بدون ترديد يكي از رشته هاي مدال آوري 
كه بايد در المپيك ريو به آن دل خوش 
باشيم دووميداني است، اما اخباري كه 
هر روز از اين رش��ته و روند آماده سازي 
قهرمان��ان آن ب��ه گوش مي رس��د تنها 
نااميدي و ع��دم موفقيت را القا مي كند. 
ليلا رجبي، بانوي نقره اي پرتاب وزنه كشورمان مي گويد: شرايط 
دووميداني اصلًا مناس��ب نيس��ت. هيچ برنامه اي نداريم، وقتي 
فدراسيوني رئيس نداش��ته باش��د همين اتفاقات رخ مي دهد. 
حقوق ها پرداخت نش��ده و هيچ كدام از مربيان با ورزش��كاران 
تمرين نمي كنند. به عنوان يك ورزشكار نمي دانم بايد چكار كنم، 
اميدوارم وزارت ورزش هرچه زودتر با برگزاري انتخابات تكليف 

دووميداني را روشن كند.«

مي خواهم مربي خوبي باشم
خداحافظي  محسن ش��ادي از تيم ملي 
قايقراني از آن دست خبرهايي بود كه در 
سال كسب سهميه براي المپيك ريو توقع 
شنيدن آن را نداشتيم، اما پاروزن طلايي 
ايران قبلا گفته بود كه مي خواهد در اوج 
خداحافظي كند. ش��ادي بع��د از اعلام 
خداحافظي اش هم گفت: »ما در المپيك نمي توانيم كار خاصي 
انجام دهيم به همين دليل تصميم گرفتم بعد از بازي هاي آسيايي 
خداحافظي كنم، اميدوارم بتوانم به عنوان مربي به كشورم خدمت 
كنم، اگر خوب كار كنيم مي توانيم سهميه را كسب كنيم. عاقل 
حبيبيان مي تواند موفق به اين كار شود. او شرايط خوبي دارد. من 
هم با آقاي ليو سرمربي تيم ملي هماهنگ هستم و مي خواهم براي 

كشورم مثل دوران كسب مدال مربي خوبي باشم.«

حرف قهرماني خيلي زود است
با پايان يافتن بازي هاي هفته بيس��ت 
و هفت��م رقابت هاي لي��گ برتر فوتبال 
ح��الا تراكتورس��ازي ب��ا 5۳ امتياز و 
فاصل��ه اي دو امتيازي با نفت ش��انس 
اول قهرماني اس��ت، اما تون��ي اوليويرا 
س��رمربي قرمزهاي تبريز باور ديگري 
دارد:  »اگر امروز فصل تمام مي ش��د مي توانس��تم در خصوص 
قهرماني چيزي بگويم اما هنوز س��ه بازي باقي مانده اس��ت و 
خيلي راه براي قهرماني پيش روي ماس��ت. بنابراين خيلي زود 
است كه در اين خصوص صحبت كنم. با اين حال به بازيكنانم 
بابت بازي خوبشان مقابل پيكان تبريك مي گويم، آنها مستحق 
اين پيروزي بودند. ما بايد براي بازي هاي پيش رو آماده شويم و 

تمركز خود را از  دست ندهيم.«

منصوريان لژيونر نمي شود
الهه منصوريان ملي پوش ساندا ايران 
كه قرار ب��ود با باش��گاه چانگ چون 
كشور چين قرارداد ببندد، از منتفي 
شدن حضورش در باش��گاه چانگ 
چون چين خبر داد: »بعد از بازگشتم 
به ايران قرار بود ب��ا دعوتنامه كتبي 
چيني ها و موافقت فدراسيون قراردادم 
را ببندم اما نامه نگاري چيني ها طول كشيد و هيچ دعوتنامه كتبي به 

فدراسيون ارسال نشد. تصميم گرفتم تابع نظر فدراسيون باشم.«

تلاش كمپاني براي كسب سهميه 
الناز كمپاني كه در م��اده 100 متر 
با مانع ركورد ايران را 14 ثانيه و ۳0 
صدم ثانيه ارتقا داده، اميدوار اس��ت 
سهميه المپيك را هم به دست بياورد: 
»ركوردي كه به ثبت رساندم، راضي ام 
نمي كند. دعا مي كنيم كه سرپرست 
فدراسيون سريع تر مشخص شود و 
در مسابقات برون مرزي شركت كنيم تا ركوردهايمان بهتر شود. 

بزرگ ترين هدف من كسب سهميه المپيك است.«

حضور پاويچويچ در هاله اي از ابهام
لوكا پاويچويچ صربس��تاني پس از 
توافقات نهايي در هفته گذش��ته با 
فدراسيون بسكتبال قرار بود به ايران 
بيايد كه ظاهراً هنوز شرايط حضور 
وي در ايران فراهم نش��ده اس��ت. 
عماري، دبير فدراسيون بسكتبال در 
مورد نيامدن مربي صربستاني گفت: 
»فعلا ش��رايط حضور وي در ايران فراهم نشده است و اميدواريم 

بتوانيم با گرفتن ويزا او را تا پايان هفته به كشور بياوريم.«

سعيد احمديان

كوروش باقري

پيشكسوت وزنه برداري

تيم ملي واليبال ايران ش��هريورماه بايد در جام جهاني اين رش��ته 
شركت كند، مسابقاتي كه دو تيم اول آن سهميه المپيك مي گيرند. 
محمدرضا داورزني، رئيس فدراسيون واليبال با اشاره به اين موضوع 
ابراز اميدواري كرد كه تيم كواچ در ژاپن به اين هدف برسد: »طبق 
برنامه اي كه فدراسيون جهاني و كنفدراسيون واليبال آسيا براي ما در 
نظر گرفته اند، سه تيم اول جام ملت هاي آسيا به همراه ژاپن)ميزبان(  و 

چهار تيم غيرآسيايي مسابقات انتخابي المپيك را در قاره آسيا برگزار 
مي كنند اما اولين ايستگاه ورود به المپيك جام جهاني ژاپن است. دو 
تيم از ميان شركت كنندگان در جام جهاني سهميه المپيك را به 
دست مي آورند و ما در تلاش هستيم سهميه المپيك را از جام جهاني 
بگيريم. كار بسيار سختي است ولي غير ممكن نيست. ولي اگر هم اين 
اتفاق نيفتاد در تورنمنت بعدي مجدداً تلاش خود را خواهيم كرد.«

تأكيد داورزني بر ادامه 
موفقيت هاي تيم ملي واليبال

 در جام جهاني 
سهميه المپيك مي گيريم

شكست سنگين شياطين در خانه اورتون
چلسي در يك قدمي قهرماني

هفته سي و چهارم ليگ جزيره با تساوي بدون گل آرسنال و چلسي به پايان رسيد. اين نتيجه در حالي 
رقم خورد كه بازيكنان هر دو تيم معتقد بودند داور برايشان پنالتي نگرفته است. آبي هاي لندن جمع 
امتيازهايش��ان به 77 رس��يده و مورينيو حالا با خيال راحت تر صحبت مي كند: 
»نظري در مورد داوري ندارم. چون همه تلويزيون دارند. همه با تكنولوژي آشنا 
هستند و مي توانند صحنه هاي آهس��ته را ببينند.« ونگر همتاي فرانسوي آقاي 
خاص اما به قهرماني چلسي اعتراف كرد: »همه ما مي دانيم كه چلسي ديگر 
قهرماني خود را نهايي كرده اس��ت. اگر مي خواستيم اميدهاي خود را حفظ 
كنيم بايد در اين ديدار به پيروزي مي رسيديم اما متأسفانه نتوانستيم. ديگر 
غيرممكن اس��ت كه عنوان قهرماني به تيمي غير از چلسي برسد.« شكست 
۳ بر صفر من يونايتد مقابل اورتون از جمله نتايج اي��ن هفته از رقابت ها بود، 
نتيجه اي كه عصبانيت ش��ديد فان خال را در پي داشت: »اين نخستين بار از 
زمان مربيگري من در منچستريونايتد بود كه مي ديدم انگيزه براي رسيدن به 

گل در شاگردانم كمتر از بازيكنان حريف بود.«

رسوايي جديد براي فيفا و بلاتر
17 ميليارد پوند قطري براي گرفتن ميزباني جام جهاني
رشوه هاي هنگفت قطر براي گرفتن امتياز ميزباني جام جهاني 2022 يك بار ديگر حاشيه ساز شد. به 

گزارش ديلي ميل، قطر كه  بيشترين درآمد سرانه را در بين كشورهاي جهان دارد و 
نزديك به 17 ميليارد و 200 ميليون پوند به صورت مستقيم و غيرمستقيم براي 
به دست آوردن ميزباني جام جهاني خرج كرده است. اكثر اين پول ها به صورت 

سرويس هايي نظير س��فارش هواپيما، يك باش��گاه فوتبال، قرارداد هاي 
اسپانسرينگ زمين و بقيه مستغلات بوده است. نشريه انگليسي ادعا كرده 
ميشل پلاتيني 14 ميليارد و 720 ميليون پوند، نيكولاس لائوز پاراگوئه اي 

يك ميليارد و ۳۳0 ميليون پون��د، وراوي ماكودي تايلندي يك ميليارد و 
2۳0 ميليون پوند، آنخل ماريا ويار يوناي اسپانيايي 150 ميليون پوند، خوليو 
گروندونا از آرژانتين 59 ميليون پوند، ماريس لفكاريتيس از قبرس 27 ميليون 
پوند، جك وارنر ترينيداد و توباگويي 9۳۳ هزار پوند، ريكاردو تكس��يراي 
برزيلي 6/7 ميليون پوند و ديگر روساي فدراسيون ها 4/8 ميليون پوند از 

رأي دادن به قطر درآمد كسب كرده اند. 
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